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Z á p i s n i c a 

 

z XXI. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, konaného dňa 

31.03.2022 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny. 

 

Úvod rokovania 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobrý deň. Poprosím Vás, aby ste sa prezentovali. Je prítomných 7 

poslancov. Konštatujem, že sme uznášania schopní. Z dnešného rokovania sa ospravedlnili: pani 

poslankyňa Blaškovičová, pán poslanec Hanesz,, pán poslanec Havasi. Pán poslanec Priester bude 

meškať. Pán poslanec Gacík predpokladám možno tiež ešte dobehne. (pozn.: diskusia mimo záznam) 

Ona tiež by ešte mala dobehnúť. Neviem ako bude stíhať. Dobre, takže ideme. Nakoľko je prítomných 

7 poslancov, konštatujem, že je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých poslancov a zastupiteľstvo 

je uznášania schopné.  

 

- - - 

Návrhová komisia 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Teraz si zvolíme návrhovú komisiu. Poprosím návrhy. Nech sa páči pani 

poslankyňa Hulmečíková. 

 

p. Hulmečíková, poslankyňa MiZ: Navrhujem pána poslanca Konečného a pani poslankyňa 

Faťolová.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Takže prosím hlasujme o zložení návrhovej komisie v zložení: pán 

poslanec Konečný a pani poslankyňa Faťolová.     

 

Hlasovanie č. 1:  za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0 

    

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže oznamujem, že návrhová komisia bola schválená a bude pracovať 

v zložení pán poslanec Konečný a pani poslankyňa Faťolová. 

 

- - - 

Určenie overovateľov 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Za overovateľov zápisnice určujem pána poslanca Kočiša a pani 

poslankyňu Hulmečíkovú. 

 

- - - 

 

K programu rokovania 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Teraz pristúpime k samotnému schvaľovaniu programu. Najprv budeme 

hlasovať o bodoch zverejneného programu zasadnutia. Poprosím návrhovú komisiu, aby prečítala  

návrhu na uznesenie.   
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p. Konečný, poslanec MiZ a člen návrhovej komisie: Dobrý deň prajem. Návrh uznesenie Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto.  Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré 

Mesto schvaľuje zverejnený program XXI. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Košice-Staré Mesto.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem, hlasujte prosím.  

 

Hlasovanie č. 2:  zmätočné hlasovanie 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže ešte raz zopakujeme.  

 

Hlasovanie č. 3:  za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže zverejnený program bol schválený. Teraz nasleduje doplnenie 

bodov do programu. Takže pristúpime k doplňovaniu bodov. Ak niekto má niečo na doplnenie, tak 

prosím teraz o doplňujúce návrhy. Pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Dobrý deň pán starosta. S kolegami sme hovorili, žeby sme chceli 

niektoré otázky prediskutovať, ale aby to nemuselo ísť do zápisu a keď by sa niekto z kolegov 

ponáhľal. Viete nám sľúbiť 10 minút po zastupiteľstve, že s nami prediskutujete? V poriadku. Čiže 

v tomto prípade nedám návrh. Mám záujem porozprávať sa 10 minút na nejaké témy aktuálne. 

Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, ďakujem. V podstate stále sú, ako aj teraz. Samozrejme nielen 10, 

keď bude treba, aj dlhšie. U mňa sú dvere otvorené. Veď sme mali aj stretnutie, kde som vlastne 

pozval všetkých a kde túto možnosť využili traja poslanci. Pán poslanec Djordjevič, pani poslankyňa 

Hulmečíková, pán poslanec Kočiš, pani poslankyňa Galdunová. Myslím, že všetci ostatní aj 

telefonicky. Takže uzatváram tým pádom tento bod. Môžeme pristúpiť k bodu č. 1. 

 

- - - 

 

Bod č. 1 

Schválenie použitia finančných prostriedkov Transparentného účtu mestskej časti Košice-

Staré Mesto SOS UKRAJINA 2022 - SK43 0200 0000 0045 7236 9653 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: V materiáloch je písomná, síce stručná, dôvodová správa, ale pokúsim sa 

o tom povedať čo najviac, aby ste mali dostatok informácií. Takže to predmetné ráno štvrtok 

24.02.2022, keď sa celá tá hrôza, ktorej sme svedkami až do dnešných dní, začala nás, a mňa osobne, 

nenechalo nejak v pokoji, že je teraz opäť čas, tak ako sme boli aj pri tom COVID lídrami pomoci 

a vlastne sme urobili maximum pre to, aby sme sa vysporiadali s touto núdzovou situáciou. Tak som 

rovnako spolu s úradom, sme si povedali, že poďme, musíme nastaviť nejaký proces pomoci. Hneď 

vlastne na druhý deň v piatok, napriek tomu, že boli jarné prázdniny, a ja osobne som bol na 

prázdninách, verím tomu, že aj vy. Napriek tomu sme začali konať. Na diaľku som zadal nejaké úlohy 

25. Následne v nočných hodinách som predčasne skrátil svoju dovolenku, pricestovať do Košíc a od 

soboty 26. v podstate fyzicky sme naplno začali pracovať a zakladať tento celý projekt, ktorý ... Keby 

nám niekto pri tom zrode, keď sme ho spolu v podstate zakladali v rámci úradu a s našimi vlastne aj 

takými dvomi hlavnými partnermi, ktorými boli pán Eduard Buraš, poradca predsedu vlády pre 

Ukrajinu a pán Eperješi, ktorý potom následne mal na starosti tú guľášovú tému a to varenie. Tak 

vlastne na základe tohto úvodného sobotného ranného sedenia, kde sme si už potvrdili a ujasnili veci, 

ktoré sme si v piatok telefonicky nedefinovali, sa zrodila myšlienka pomoci pod názvom SOS 
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UKRAJINA 2022. Prvotná myšlienka bola, a to sa aj podarilo v prvých hodinách, vytvoriť 

telefonickú linku, v tej dobe prvú jedinú na Slovensku, ktorej úlohou malo byť zabezpečiť ten 

informačný servis a vlastne párovať ponuku a dopyt v rámci ubytovania pre utečencov, so sa zdarne 

podarilo. My sme hneď v prvých dvoch – troch dňoch ubytovali prostredníctvom, vďaka tejto linke, 

možno ma pán Kovács opraví, ale cca možno 80 rodín. Okamžite na tejto linke fungovali samozrejme 

ukrajinské dobrovoľníčky a to bol taký ten prvý krok v rámci našej pomoci. Následne sa pridružili 

ďalšie aktivity, ktorých do dnešného dňa je už takých 5 okruhov. Nebudem to teraz tu všetko 

vymenovávať. Je to všeobecne známe. Následne sa robilo, ďalším krokom bolo to známe varenie. 

Najprv na ukrajinskej strane, na prechode v Ubli. Tie prvé dva dni, až tri, po začiatku vojny, čiže do 

tej nedele, pondelka rána. Následne sa poľná kuchyňa stiahla do Košíc, nakoľko som usúdil, že teraz 

začína, krízová situácia bude v Košiciach. To sa aj potvrdilo. A do pár dní sme mali vlastne veľmi 

ťažko zvládnuteľnú krízovú situáciu, kde sa nám masa ľudí valila vlastne na stanicu. No a aj vďaka 

tohto servisu s varením sa nám podarilo týchto ľudí ozaj aspoň trošku im pomôcť. A vlastne ich 

pomoc v celkovom tom projekte v rámci Červenej hviezdy, kde sme boli umiestnení s tým food track 

pred kúpaliskom Červená hviezda. To bol ďalší krok. Tretia taká aktivita, ktorá sa už súbežne 

rozvíjala popri tom bola zriadenie tohto humanitárneho skladu v sobášnej sále, ktorý vlastne funguje 

dodnes. Zo začiatku to bol redistribučný sklad, ktorého úlohou bolo v prvých dňoch vlastne zbierať 

pomoc od občanov. Ozaj to začalo spontánne. Chodili tu masy drobných občanov s malými, neskôr 

s väčšími nákupmi. Následne menšie firmy s väčšími darmi. A vlastne z týchto darov sa podarilo 

zozbierať množstvo humanitárnej pomoci, ktorá sa vyvážala vo veľkom na Ukrajinu v takých dvoch 

líniách. Prvá línia bola ... Boli sme samozrejme účastní s pánom Burašom historicky prvého 

kamiónového konvoja cez Vyšné Nemecké, kde ako mestská časť Staré Mesto bola hlavný partner, 

vlastne organizátor spolu s pánom Burášom. A potom už pán Buráš pokračoval samozrejme tiež aj 

s našou pomocou, ale už túto aktivitu v podstate naplno rozvíjal ďalej on. Dodnes, myslím, realizoval 

9 humanitárnych kamiónových konvojov cez Vyšné Nemecké do logistického centra v Užhorode. 

Druhá aktivita bola v rámci tých vývozov. To boli tie menšie dodávky, ktorých sme k dnešnému dňu 

vyviezli za tých 6 týždňov približne 60. Minimálne 60 dodávok 3,5 tonových cez hraničný priechod 

v Ubli. Výhodou tejto aktivity bolo to, že tento tovar bol smerovaný priamo adresne jednotlivým 

starostom obcí na ukrajinskej strane, kde sa hlavne, aj v týchto dňoch, nazhromaždilo takmer 300 000 

utečencov v jednotlivých obciach v kultúrnych domoch, ktorých v podstate tí starostovia majú aj 

dodnes ešte stále nedostatok, čo im dať jesť, zabezpečiť základnú hygienu a podobne. Takže to bolo 

tá ako keby taká druhá aktivita v rámci vývozov. A potom už išli ďalšie. A tu sú už tie prvky samotnej 

tzv. integrácie. Integrácia vlastne, mám na mysli už samotné jednotlivé kroky pomoci týmto 

utečencom, ktorí už sa ubytovali. Lebo následne už to ubytovanie prevzalo po pár týždňoch na seba 

kraj, mesto, kedy už sme vlastne túto aktivitu tým pádom odklonili na nich a mohli sme sa naplno 

venovať tým novým ďalším aktivitám potrebným, a to bola tá integrácia. V rámci tej integrácie sme 

pomohli našim dobrovoľníčkam z Ukrajiny. Či už vlastne prostredníctvom nich sme pomáhali 

s vybavovaním úradných vecí na polícií, na evidencii dokladov, školské zariadenia, škôlky až po 

dnešný deň, kedy už v podstate funguje naplno, tzv. nie je to škôlka, je to denné centrum pre deti od 

2,5 do 5 rokov, pre ukrajinské deti na Hviezdoslavovej 2. A prichádzame už vlastne k záveru. Dnes, 

v súčasnosti, naďalej samozrejme robíme tento servis, lebo naďalej nám deti pribúdajú. V priemere, 

myslím, máme v našich šiestich staromestských škôlkach aktuálne okolo 13 – 15 dní z Ukrajiny 

a počet nám každým dňom narastá. A posledná taká aktivita, ktorá ... alebo ešte sa vrátim niekde dva 

– týždne dozadu, kedy som sa rozhodol, keďže som videl, že tá pomoc je potrebná stále viac a viac, 

a vo väčšej miere, a tá situácia sa stále viac a viac zhoršovala, a vznikli tu samozrejme aj takéto 

požiadavky od jednotlivých darcov, ktorí chceli darovať aj financie. Takže v rámci transparentnosti 

som sa rozhodol a rozhodol som, že úrad Staré Mesto, čiže mestská časť, aj ako štatutár som rozhodol 

a dal pokyn na zriadenie transparentného účtu pomoci, na ktorý potom títo darcovia mali možnosť 

prispievať. To sa aj podarilo a dnes môžem konštatovať, že to bol jeden fantastický nápad a krok, 

o čom svedčí aj úspešnosť tejto aktivity a vlastne stav tohto účtu k dnešnému dňu, kedy je tam okolo 
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necelých 60 000 EUR vďaka našim štedrým sponzorom, ktorým sa chcem veľmi pekne poďakovať. 

Tí najväčší boli aj medializovaní. Rovnako sa chcem poďakovať aj vám niektorým miestnym 

poslancom, ktorí ste prispeli priamo na ten účet prevodom a plus aj ostatným, ktorí ste prispeli či 

prácou, materiálom a rôznymi aktivitami. Takže to je tak stručne o čom vlastne to je a keďže s tým 

súvisia aj nejaké ďalšie aktivity a bola tu taká diskusia s niektorými  poslancami, že poďme si k tomu 

urobiť aj zastupiteľstvo, tak som ho samozrejme okamžite zvolal a kľudne sa môžeme teraz o tom 

pobaviť aká je nejaká vaša ďalšia predstava pomoci týmto utečencom. Aktuálne, len aby sme sa vyhli 

potom, aby sme to nenaťahovali, ešte poviem, lebo určite budú aj takéto otázky. Aktuálne sa 

nachádzame v stave, čo sa týka toho nášho skladu pomoci, kde tak ako zo začiatku 10 % objemu 

tovarov zostávali pre utečencov už ubytovaných v Košiciach, dnes sa to úplne otočilo. Dnes 

konštatujem, že 90 % objemu tovarov redistribujeme v drobných formách, taškách, vo forme toho 

Staromestského balíka pomoci, kde tuná už ubytovaní Ukrajinci vlastne si chodia, väčšinou to bolo 

teraz, že prvýkrát a teraz je cyklus, že maximálne za štyri až päť dní, po také základné potraviny. 

A takto tou formou pomáhame až kým nenabehnú, keď vlastne svoju úlohu nepreberie štát, ktorý už 

samozrejme ju preberá, keďže prijal Lex Ukrajina. A následne, keď obdržia prvé dávky pomoci, 

prípadne sa tie matky zamestnajú, my samozrejme túto aktivitu utlmíme alebo prípadne ju posunieme 

na vládu a okresný úrad, ktorý už ďalej bude pracovať s tými utečencami. Takže toľko stručná 

charakteristika. Čiže preto som zdôrazniť, že aktuálne dnes 90 % toho objemu už nevyvážame, ale 

v podstate sa rozdáva tu ubytovaným utečencom. V priemere denne aktuálne nám toto naše centrum 

navštívi okolo 300 rodín, čiže 300 matiek s deťmi. A toto je to gro, ktoré teraz robíme. A v podstate 

ešte ďalej nás čaká samozrejme ešte v rámci tej integrácie tá úloha ďalej riešiť tú problematiku 

škôlok, prípadne potom pomoc mestu s tými školami. Ale chcem sa veľmi pekne poďakovať všetkým, 

ktorí už vlastne 6 týždňov podávajú obrovský, fantastický výkon, všetkým pracovníkom úradu, 

všetkým pracovníčkam škôlok, aj vám poslancom, ktorí ... vlastne všetkým dobrovoľníkom. Je to 

proste niečo neuveriteľné, čo sme zažili za posledné týždne. Tento pocit, ozaj verím tomu, že každý 

musíte zažiť, lebo toto sa nedá opísať. Je to niečo, kde sa krásne všetci zomkli. Sme sa zomkli ozaj 

a tá pomoc, a tie výsledky a ten objem tej pomoci len vypovedá ako to robíme a že sa to robí so 

srdcom. Takže veľmi pekne ďakujem a otváram diskusiu. Pán poslanec Djordjevič. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne pán starosta. Na odľahčenie. Dosť dlho som už nepočul, 

žeby dakto svoj nápad zhodnotil ako fantastický, ale bolo to milé, ale bol dobrý. Naozaj, tým, že tam 

prišla tá pomoc od japonskej firmy, jednoznačne je to markantná pomoc, ktorá de facto nie že odľahčí 

obyvateľov. Ale sami sme videli, že aj tá krivka pomoci mala klesajúci charakter. Jednoducho, niekto 

už kúpil a možno plánoval, že o mesiac znova. Ale jednoducho obyčajní obyvatelia Starého Mesta, 

alebo občania Košíc, si nemôžu dovoliť každý týždeň nakupovať to, čo chýbalo. Čiže je to vynikajúca 

vec z hľadiska toho, že nebude musieť mestská časť vešať 10 príspevkov za deň, že čo všetko v sklade 

chýba, ale že trošku sa budeme môcť venovať aj samospráve. A tento transparentný účet de facto 

oddelí a sprehľadní toky financií. Čiže je to v poriadku. Chcem sa pýtať, keďže sme na stretnutí 

nehovorili o niektorých veciach. Predpokladám, že nákup výpočtovej techniky sa myslí ako pre 

administratívne účely alebo ... No, však budete mať priestor, mi poviete. Predpokladám, že to je akože 

len tak pre administratívu alebo na nejaké iné využitie. Hovorili sme o humanitárnom sklade. Tak 

samozrejme, že tam treba aj zabezpečiť nejaké materiálne vybavenie alebo nejakú stravu. Toto je 

v poriadku. Však možno aj štát nám niečo preplatí. Však je tam prísľub z okresného úradu a myslím, 

že aj príkaz. Samozrejme, prevádzka denného centra, je to v poriadku, lebo mestská časť nejde 

z vlastných peňazí dotovať nejakú organizáciu alebo občianske združenie. Ale ide to z tohto účtu. 

Čiže myslím, že to by nemalo byť prekážkou k tomu, aby to denné centrum bolo financované. Určite 

sa treba poradiť či už s našim, alebo s inými kontrolórmi, či môže byt de facto aj z toho 

transparentného účtu uhradená aj nejaká mzda alebo dohoda pre nejaký dozor. Ale toto sa už došetrí 

administratívne. Čiže, myslím, že to by tiež nemal byť problém. A posledná vec. Chcem sa opýtať na 

tú desiatku. O tom sme nehovorili. Centrum pre ukrajinské siroty, vrátane prepravných nákladov. Je 
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to len, aby bol definovaný nejaký priestor, že ak niečo keď vznikne, aby to tu bolo, hej? No, 

samozrejme, ja vám tak poviem, že stále sa bavme o zákonnom hľadisku a morálnom hľadisku. 

Poslanec z morálneho hľadiska nemá de facto čo hovoriť do rozsahu, alebo obmedzenie do rozsahu 

pomoci, lebo najviac má hovoriť ten darca, ten kto tam peniaze dal. Čiže tu ide o to, aby sa ustrážili 

proste veci papierové. A ja si myslím, že tak ako sme sa na stretnutí so starostom bavili, my sme tam 

mali, by som povedal, 95 % prienik myšlienok. Čiže ja osobne nemám problém s tým, čo bolo 

spomenuté, aby sa podporovalo z tohto transparentného účtu. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán zástupca Ďurica. 

 

p. Ďurica, zástupca starostu MČ: Dobrý deň, ďakujem pekne. V podstate ja by som sa len chcel 

opýtať, alebo resp. nadhodiť takú tému. Momentálne, aj dnes nás čaká rada Materskej škôlky 

Rumanová. A v tej súvislosti veľa rodičov sa ma pýta, či náhodou nebudú mať problém umiestniť 

svoje deti, staromestské detičky v škôlkach, keďže sa momentálne v médiách objavuje informácia, 

že budú aj ukrajinské detičky umiestnené. Verím, že nie. Samozrejme všetci veríme, že nie. Len 

možnože by bolo dobré, aby aj úrad vydal nejaké stanovisko, aby rodičia boli ubezpečení, že to bude 

v poriadku aj tohto roku. Ďakujem.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Áno, ďakujem pán zástupca. Takže ozaj v médiách odznelo 

v nasledujúcich hodinách, v dňoch, sa pripravujú nejaké presné definície, akým spôsobom budú ako 

keby otvorené ruky zriaďovateľom škôl a škôlok hlavne, keďže v škôlkach je problém, pokiaľ mám 

informáciu. Ale počkáme si, keď to bude čierne na bielom. Má sa, aj z hygieny nejaký súhlas zatiaľ 

tichý, že o 10 % kapacít sa môžu navýšiť kapacity. Samozrejme, ak je to technicky možné. Ale 

počkajme si na presné inštrukcie v rámci odboru školstva, prípadne priamo potom ešte predpokladám 

k tomu budú musieť byť aj nejaké prípadné legislatívne zmeny. Teraz vlastne ten Lex Ukrajina, ktorý 

bol včera uverejnený v zbierke zákonov, aj podpísaný prezidentkou, dnes už máme vlastne presné 

zmluvy ako majú vyzerať, čiže predlohy zmlúv, predlohy výkazov, predlohy všetkého v podstate, 

nám dnes ráno dorazilo mailom. Takže v podstate teraz už len si musíme samozrejme s mestom 

vykomunikovať, lebo ešte aj to v podstate, ale už sa hlasovalo na rade starostov, kde sa zase 

rozhodovalo, že kto bude túto lustráciu a celkove to schvaľovanie, tú redistribúciu financií pre tých 

prenajímateľov a majiteľov bytov realizovať. Tak zatiaľ sa nejak uzavrelo s tým, aj odhlasovalo, že 

bude to samozrejme na každej mestskej časti. Čiže nebude to tak, ako to bolo sčasti pri COVID na 

úrovni, že všetko centrálne cez mesto, ale teraz v rámci mestskej časti. Každá mestská časť si vlastne 

toto obhospodári sama, čo má svoje ZA aj PROTI. Zbytočne to tu teraz rozoberať. V podstate keďže 

sa môže jednať v malej mestskej časti o 20 bytov, vo veľkej aj o 300. A na to sa my budeme musieť 

vlastne prispôsobiť, ale využijeme na to všetko ako sa len dá. Nejaké technické vymoženosti, aby 

sme čo najmenej zaťažovali úrad, keďže máme my dosť aj svojej inej práce v prospech občanov. 

Takže nasleduje pán poslanec Djordjevič s faktickou. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem pekne. Nadviažem na pána Ďuricu, lebo aj ja mám 

takéto podnety od občanov. A vyslovene, neviem ako to myslel kolega, ale ja to myslím aj v tom 

zmysle, že netreba tlačiť ani na riaditeľky zo strany mestskej časti, lebo téma je to momentálne ľúbivá, 

hej, čo najviac ukrajinských detí umiestniť. Ale treba si uvedomiť, že staromestské škôlky sú 

dlhodobo exponované. To znamená, že je veľký nápor. V niektorých rokoch sa nedokázalo ani 

vyhovieť požiadavkám ľudí tu bývajúcich, čiže menej ako trojročné deti neboli brané. Čiže, keď je 

nejaký prísľub od hygieny, tak je potrebné, aby bol na to papier. Ale ani ten papier, ani ten prísľub, 

nie je nikde napísané, že sa má uprednostniť cudzokrajné dieťa. Čiže, keď oni majú požiadavku 

umiestniť v škôlke, tu sú kapacity v rámci mesta, ale je potrebné, aby minimálne, keď už majú papiere 

v poriadku, aby boli zaradené do toho procesu len tie deti, ktoré budú mať bývanie zdokladované na 

území Starého Mesta. Hej? Čiže tu treba si to povedať, že my nemôžeme teraz, naozaj nemôžeme 
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uprednostňovať. Keďže máme kapacity inde v Starom Meste, pardón, v rámci Košíc, voľné 

v škôlkach, nemôžeme uprednostňovať iné deti pred staromešťanmi. To sa otočí proti nám. A ja 

vravím. Ja na túto hru nie som ochotný pristúpiť. Ale netvrdím, že ju hrá niekto, ale pomyslenú. Takto 

som myslel, aby som nikomu nekrivdil. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Konečný. 

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Ďakujem pán starosta. Ja som sa chcel opýtať v rámci týchto bodov, ktoré 

si nám predložil, na čo by sa ten transparentný účet mohol použiť, tie peniaze z toho účtu. A možno 

je to tu aj v týchto ... Počul som, že tie ukrajinské mamičky s deťmi, ktoré sme aj my pomáhali 

ubytovať v niektorých bytoch alebo zariadeniach v rámci Košíc, by si chceli nejakým spôsobom 

založiť, neviem či to mám nazvať komunitné centrum alebo nejakú škôlku, nejaký typ škôlky, kde by 

tieto ukrajinské deti mohli byť. Niektoré mamičky budú pracovať, niektoré by sa o to starali na 

striedačku. Vieš mi povedať viac o tejto aktivite? Prípadne vieme aj túto aktivitu z týchto našich 

peňazí zafinancovať? Neviem o tom, toľko len som počul. Keď mi môžeš povedať viac o tom. 

Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Samozrejme. My sme, spomínal som to aj v tom svojom predslove, 

v podstate mali, jedna z našich prvých ukrajinských koordinátoriek, s ktorou sme začali 

spolupracovať deň po začiatku vojny bola naša Viktória Bondarenko, ktorá v podstate s nami 

rozbehla celú túto aktivitu a následne, keď sa to celé rozvetvilo a rozbehlo, tak vlastne ona prebrala 

pod seba. Dodnes sa venuje čisto tejto problematike škôlok a školstva, ale hlavne škôlok, lebo už sa 

nám to tak rozvetvuje, že dnes už aj školy nám rieši iná dobrovoľníčka a škôlky táto Viktória 

Bondarenko, lebo je toho už objemovo veľa. A myslím si, že to zvláda perfektne. My z našej úrovne 

mestskej časti a ja ako starosta som sa snažil, však nech sa vyjadrí prípadne ona možno na ďalšom 

zastupiteľstve, alebo ako budete chcieť, aby vám povedala aké sú jej skúsenosti. Ale my sme urobili 

maximum. Ona ozaj citlivo vlastne sa snažila vždy prísť s tým, čo práve aktuálne potrebujú a z našej 

strany ozaj dostala všetko. A určite budem rád, keď budeme vedieť pomôcť aj potom prípadne 

materiálne na ten chod toho denného centra. To denné centrum ale dnes má kapacitu 12 detí. Čiže to 

tak ako začalo, tak to už ten deň nestačilo. Takže aktuálne samozrejme pracujeme na tom s pani 

Bondarenko, aby sme zabezpečili adekvátne veľkokapacitné priestory na jedno veľké denné centrum 

pre ukrajinské deti od 2,5 do 5 rokov, kde bez toho, aby sa toto nepodarilo zriadiť, vlastne nedokážu 

tie matky potom následne sa integrovať do procesu, že zamestnať sa a podobne. A tým pádom sa celý 

ten režim vlastne spomalí a o to dlhšie potom budú títo ľudia odkázaní na pomoc. Čiže poďme urobiť 

kroky, aby sme čím skôr im dokázali, aby sa integrovali, osamostatnili a nabehli na normálny život. 

No a sme v podstate v jednaní, ja sa snažím, ale samozrejme je toho veľa, čiže sa to nedá urobiť zo 

dňa na deň. Čiže budem rád, keď prídete aj vy s nejakým riešením a ponúknete nejaké riešenia. Čiže 

hľadáme budovu, priestory, proste všetko, kde by mohli od rána do večera vlastne tieto deti fungovať. 

A chcem sa rovnako poďakovať aj klubu Soroptimist. Tam som vlastne dal dokopy v podstate 

predstavil pani Bondarenko predsedníčke klubu Soroptimist, kde sme hneď si povedali akým 

spôsobom by mohli oni pomôcť, keďže aj od svojej podstaty tento klub je na to určený. Takže oni, 

myslím, už tiež niečo dohodli tam. Čiže tam očakávam nejaký výstup konkrétne ako, pretože 

Soroptimist tak isto bol ochotný sa nejako podieľať na zriadení a prevádzkovaní tohto denného centra. 

Takže teraz je to ozaj len o tom nájsť vhodný priestor a potom samozrejme nejakú formu ako okrem 

aj nás pomáhali im aj na ten rozbeh toho denného centra aj iné organizácie. A to akou formou, to si 

potom samozrejme za pochodu musí zodpovedať nám naše právne oddelenie, prípadne audítor, aby 

sme všetko robili tak ako sa má, v duchu práva. Nech sa páči pán poslanec Djordjevič s faktickou. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem pekne pán starosta. V tomto sa celkom nezhodneme, 

lebo opäť chceme byť v niečom prví, najväčší, jediní. Hovoríme o dvanástich miestach pre deti a že 



7 

 

nestačia. Ja si myslím, že keby sme sa bavili o ľuďoch, ktorí bývajú v Starom Meste, tak tých 12 by 

stačilo. Keby 22 mestských častí malo po 12 detí, tak by to bolo hneď 150. Ja viem, že nemôžeme 

nútiť ostatné mestské časti, aby sa zapájali. Ale na druhej strane, ja sa vám čudujem, lebo to je 

v podstate de facto aj polovično súkromná aktivita. Ale my ako mestská časť si nemôžeme dovoliť 

brať na seba takú veľkú záťaž, že my budeme prevádzkovať jediné a najväčšie centrum pre všetky 

malé deti. To vy, pán starosta, zvážte, že kde sú vaše časové limity. To nie v zlom myslím. To myslím 

v tom, že táto mestská časť nie je záchrancom ani mesta, ani sveta. Jednoducho vyzvať aj na rade 

starostov kolegov trochu sa zapojiť. Netvrdím, že 12 je veľa. Ale jednoducho, teraz, vy si trúfate ako 

koordinovať keby nejaká obrovská hala bola ako Kunsthalle, že by tam to bolo? No v poriadku, ale 

pred nedávnom sme znižovali počet ľudí na tomto úrade a môže z toho byť problém. To len taký 

názor, to netreba brať v zlom. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Ešte chcem pripomenúť, som zabudol, v rámci tej našej aktivity 

s tým denným centrom. Chcem sa poďakovať a zároveň vám oznámiť, milé panie poslankyne 

a vážení poslanci, že sme pri tom zhone a pri tom všetkom čo sme za tieto uplynulé týždne robili, 

samozrejme nám neušli aj nejaké možnosti grantových výziev a sme samozrejme reagovali. Boli sme 

úspešní v rámci Karpatskej nadácie, za čo sa chcem Karpatskej nadácii poďakovať. Získali sme grant 

vo výške 5 000 EUR presne na túto aktivitu, ktorú pán poslanec spomína. A následne, áno, sú rôzne 

pohľady. Od začiatku, od prvých dní od kedy som začal s touto pomocou a odkedy som namotivoval 

samozrejme celý úrad a následne množstvo týchto občanov, ktorí nám začali spontánne nosiť tieto 

dary ... Áno, mohol som si na začiatku aj povedať, že však mňa sa to netýka, nech sa stará niekto iný. 

Len neviem, dnes myslím si, že tak ako tu všetci sedíme, si môžeme povedať, že doslova ako sa 

hovorí good job. Pretože dnes by sme tu tak len sedeli, skonštatovali, že je kríza, je problém, nič sme 

v podstate nejak nepomohli, na účte nula, lebo by neexistoval. No a čakali by sme, prípadne by sme 

kričali navonok, že čakáme na noty a pokyny a vlastne my nič nemôžeme. Ja som sa od začiatku 

snažil, a ma poznáte, vždy som typ, ktorý hľadá skôr ako sa veci dajú a niekedy doslova až cez 

mŕtvoly, a potom sa výsledky dostavia, ako vidíte aj v tomto prípade. Takže takto sa snažím učiť aj 

všetkých v rámci úradu, pretože samozrejme len takto sa niekam posunieme aj ako celá spoločnosť. 

Lebo keď budeme tým iným, tým druhým spôsobom k tomu pristupovať, tak ako sme to bohužiaľ 

videli aj na úrovni okresných úradov, či už aj priamo na magistráte. No neviem. Však dodnes sa rieši 

priamo na ministerstve vnútra. Vlastne, že tam je 190 ľudí na okresnom úrade na odbore CO a oni to 

nevedia robiť. Museli to dať súkromnej firme. No tak to už potom nech riešia novinári. Takže pán 

poslanec Konečný s faktickou. 

 

p. Konečný, poslanec MiZ (faktická): Ďakujem. Ja som mal len krátku otázku k tomu, ešte 

k predchádzajúcej odpovedi. Kde máme teraz tých 12 detičiek konkrétne?  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže teraz tých 12 konkrétne tých detičiek je na Hviezdoslavovej 2 na I. 

poschodí. (pozn.: diskusia mimo záznam) Poprosím pána Kovácsa, on vie presnejšie, má informácie. 

 

p. Kovács, vedúci referátu MiÚ: Ďakujem pekne. Vážení poslanci, pán starosta, ja by som k tomu 

dennému centru len možno zopár informácií. Nehovorme o tom, že je tam stále 12 detí. To o kapacite 

sa bavíme. Hej? Čiže tie priestorové obmedzenia sú nastavené na 12 detí s mamičkami počas dňa. 

Nehovorme zatiaľ o štatúte škôlka, ani o ničom takom. To je niečo, čo do budúcna sa môžeme 

zamýšľať a hľadať legálne legislatívne procesy, ako by niečo také mohlo byť. Čiže hovoríme 

o dennom centre, kde bude poskytované poradenstvo, psychologická podpora, terapia a podobne. 

Čiže to je režim, ktorý je zavedený. A v podstate, tak ako povedal pán starosta, ten grant by sme 

využili na materiálno-technické zabezpečenie.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. Pán poslanec Djordjevič.  
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p. Djordjevič, poslanec MiZ: Ďakujem pekne. Myslím, že už bolo povedané dosť. Ja už ani nebudem 

veľmi veľa vecí rozvíjať. Celkom sme sa nerozumeli, alebo možno nejaký konsenzus musíme nájsť, 

aby sme sa pochopili. Ja som to nemyslel tak, že netreba pomáhať vôbec. Len som to myslel tak, že 

zatiaľ je aj tých 12 lepšie ako nič, že je to pozitívny krok. Hej? Ostatní by si mali brať príklad. Len 

hovorím. Teraz je na tom transparentnom účte peňazí dosť. Môže prísť moment, keď tam nebude 

dosť. A keď si my ten balvan naložíme, aby sme teraz vytvorili denné centrum pre 100 detí. Ja poviem 

príklad. Úplne budem vymýšľať. Zoberieme si do prenájmu Kunsthalle, ktorá sa nevyužíva 

momentálne na umenie a za chvíľu sa začne, keď sa všetko otvorí. A teraz do tej Kunsthalle by sme 

dali nejaké obrovské centrum, tam by sme zriadili a zrazu by došli peniaze. A teraz, ja verím tomu, 

že nikto z nás by tých ľudí nevyhodil na ulicu. A čo vtedy? Vtedy by sme už začali rozmýšľať, že 

z nášho rozpočtu, toto ... Preto hovorím, že len tak ako triezvo. Ja som nepovedal, že 12 je dosť. To 

len aby sme sa rozumeli, že ja nechcem tu hovoriť, že menej pomáhajme. Je správne, že sa pomohlo. 

Pomohlo sa včas. Len, aby sa dávalo na plecia mestskej časti toľko, koľko je schopná uniesť aj bez 

transparentného účtu. Tak som to myslel. A druhá vec vlastne, čo sa týka toho transparentného účtu, 

ja len by som poprosil, a to ako opäť nemyslím nejak v zlom, alebo nejak v emóciách, však sme len 

v začiatkoch. Napríklad som si všimol, že bola už vyhodená objednávka pre firmu, ktorá sa zaoberá 

potravinami. Tá istá firma sponzorovala guľáš a v tej istej firme sú aj sklady nejaké, ktoré poslala 

lyžiarka. Nejaká lyžiarka poslala cestoviny. Niekto mi preposielal screenshot, kde v noci bol nejaký 

status zverejnený, že Mikaela Shiffrinová, alebo niekto taký. Ale fakt neviem viac o tom. Len vás 

chcem poprosiť, aby ste robili sem tam aj prieskum trhu a aby ste obmieňali tých dodávateľov, aby 

sa naozaj nekupovalo iba u jedného, aby to nenavodzovalo nejaký dojem „kamarátšaftu“ nejakého. 

Len hovorím. Začalo sa tu týmto dodávateľom, tak aby sa oslovili tí dostupní. A keď bude 

zdokumentované, že poskytli najlepšiu cenu, potom keď povie niekto, že tu bol „kamarátšaft“. Pán 

starosta myslím že aj pracoval v minulosti pre tú firmu nejak externe. Tak príde pán starosta, ukáže, 

aha, oni dali najlepšiu cenovú ponuku. Je to tak. Čiže len vás poprosím. Neviem kto to bude mať na 

úrovni úradu na starosti, lebo tu sa splnomocňuje starosta a predpokladám nebude starosta robiť 

každú jednu objednávku, aby sa len námatkovo robil nejaký prieskum trhu. A opäť, nemajte mi to za 

zlé. Radšej som to povedal teraz, ako to vykrikovať v júni. Myslím, že je to aspoň náznak férovosti.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hej, hej, ďakujeme pán poslanec. Myslím si, že my už dvaja sa tak dobre 

poznáme, že ... To, že v júni budeme, však to je úplne legitímne a ja s tým aj počítam. Však od toho 

si opozičný poslanec, že sa poriadne nám pozrieš na zúbky v júni, že kde sme nakupovali, od koho 

sme nakupovali. A to je úplne prirodzené a ja ti za to ďakujem, a to nás posúva vpred. A o to viac sa, 

myslím si, posúvame a robíme všetci efektívne. Takže nechcem teraz ísť do podrobností, ale potom, 

keď už v podstate si to ... verím, že si to pekne detailne všetko prezrieš uvidíš vážne, že dnes 

nakupujeme múku za také ceny. Dnes už to nie je, že či máme dobrú cenu za múku. Dnes už je o tom, 

či vôbec tu múku máme, pretože v skladoch múka nie je. Takže, ale ozaj budem rád, keď si to nejak 

tak teraz priebežne budeš evidovať všetko. O toto ľahšie sa ti to potom bude kontrolovať spätne, lebo 

ten časový vývoj, teraz sa z minúty na minútu menia ceny, takže aby potom ozaj si takto nás mohol 

v lete pochváliť, že nakupujeme za také ceny, za ktoré neviem či vôbec niekto v súčasnosti, keď nie 

sú tovary, vôbec nakupuje. Takže pán poslanec Konečný. 

 

p. Konečný, poslanec MiZ: Ja len na margo kolegu Djordjeviča, na jeho poznámku. Tak len úplne 

technicky sa chcem opýtať. Body, ktoré dnes tu schválime, zatiaľ je ich 10. Možno ešte nejaký kolega 

bude nejaké body dopĺňať. Nevieme zatiaľ. Bude to potom v podstate na ten štýl, že pán starosta bude 

splnomocnený na nákup, alebo teda človeka, ktorého poverí na nákup týchto materiálov a náš pán 

kontrolór bude kontrolovať, či boli dodržané tie typy materiálov, potravín a všetkého možného, ktoré 

sme schválili? Alebo nejak len takú, vyslovene len takú technickú otázku v podstate. Hej?  
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p. Petrovčik, starosta MČ: Tak samozrejme, predpokladám, že len blázon by na mojej stoličke 

v súčasnosti nakupoval niečo netransparentne, draho, od kamarátov. V dnešnej dobe nakupujeme, 

včera sme v podstate de facto začali. Chcem povedať, že my sme ešte do včera, čo bolo 30.03. 

neminuli ani cent z transparentného účtu, kde je takmer 59 000. Bolo včera. To znamená ... A do včera 

sme redistribuovali a dokázali dostať tovar, či už na Ukrajinu alebo tu bývajúcim utečencom, v počte, 

môj odhad, okolo 10 kamiónov. A ani cent sme neminuli. Keď iné samosprávy a iné humanitárne 

organizácie, a nebudem konkretizovať ktoré iné samosprávy, už stihli minúť skoro 40 000 - 60 000, 

a ešte nič nevidno. A obhospodarujú priestor, kde dnes príde 3,5 utečenca za deň. Hej? Takže toľko 

len k tomu. Myslím si, že každý uznáte, že tu sa urobil taký kusisko roboty s takou efektivitou, že 

toto nemá obdobu v rámci samosprávy a municipality ako takej. A od dnešného dňa, vlastne od včera, 

v podstate sme už museli pristúpiť aj už na kúpu. A v podstate aj niektorí, však aj pán poslanec 

Djordjevič nám v nedeľu bol na kontrolu v sklade a skonštatoval, že sú výpadky tovaru. Takže som 

si vtedy aj ja uvedomil, a však sme na základe, sme si povedali, tak áno, však treba už začať čerpať. 

To znamená ... Samozrejme, niektorí, aj čo dodnes ešte máme, občania prídu, vidia keď niečo chýba. 

Otočia sa na päte, idú vedľa do Freshu a donesú. Ale na to sa nemôžeme spoliehať. Takže ja som 

v podstate povedal, že teraz je ten čas začať nakupovať. A samozrejme čo najefektívnejšie, 

najtransparentnejšie. Nie je pravda, že sa nakupuje u jednej firmy. Nakupuje sa už, dnes možno 

myslím od štyroch alebo piatich firiem. Ale samozrejme, v každom segmente bol vybraný ten 

najväčší, najvýhodnejší a vlastne líder daného segmentu. To znamená, nikto nás nebude môcť 

v budúcnosti obviniť z nejakých „kamarátšaftov“ alebo neviem čoho všetkého. Faktická. 

 

p. Djordjevič, poslanec MiZ (faktická): Netreba byť, pán starosta, vzťahovačný. Keď dačo 

pochválime, je dobre. Treba vedieť znášať, alebo naučiť sa znášať aj kritiku alebo iné názory. Tu keď 

poviem, že ... naznačím, tak viete. Niekto vám prispeje na guľáš. Prvá objednávka, tá firma. Niekto 

vám ide variť, zrazu robí stánok na Dominikánskom námestí. Viete, to ľudia sa pýtajú. Viete, oslovujú 

novinári. Pýtajú sa. Čo je lepšie? Opýtať sa dopredu, alebo potom? Ja som sa spýtal, že ja som len 

povedal, žeby nebolo u jednej firmy. Ani som ju nespomenul. Ja som nepovedal, že vy robíte to. Aby 

sa to nerobilo. Ja som to preventívne povedal, aby sa to nerobilo. Lebo menej seriózne by to bolo 

v júni vykrikovať. Nebudem pozerať. Však preboha každú teraz horálku mám pozerať? Však to je 

v poriadku, len som chcel povedať, že nemusí tam byť od všetkého. A čo hovoríte, že vy ste uznal, 

alebo ty si uznal, že kedy je ten správny čas nakupovať. No, po dnešku bude ten správny čas 

nakupovať, lebo dnes sa legitímne uvoľnia prostriedky, ktorých majiteľom je mestská časť, a teda 

zastupiteľstvo určuje. Čiže po dnešku budeme môcť objednávať. To, že bolo vyhodené, to je 

v poriadku. Ja si myslím, že to nie je nejaký obrovský problém a ja za seba s tým nemám problém 

a nebudem ho hodnotiť ako problém. Len naozaj, môžeme mať niekedy zvady, keď pôjde o vážne 

veci. Ale keď sa niečo trochu podpichne, nemusíme hneď tak, že pán poslanec a toto ... Však povedať 

si, že možno ten poslanec má ... Možno počkať chvíľu a povedať si, že možno má pravdu. Možno by 

to mohol povedať slušnejšie. A možno niektorí čakajú, že do novembra sa bude medzi nami, alebo 

októbra, zostrovať. A práve môžeme tú komunikáciu vycibriť natoľko, že si povedia tí ľudia, že tí 

dvaja vedia inteligentne spolu komunikovať a byť normálnou ľudskou konkurenciou. Ďakujem. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem. S faktickou ešte pani poslankyňa Faťolová. 

 

p. Faťolová, poslankyňa MiZ (faktická): Dobrý deň. Ďakujem pekne. Ja by som sa len chcela opýtať 

k týmto bodom, k tomu bodu č. 7 Nákup výpočtovej techniky. Čo sa myslí pod tým, že bude úrad 

z tohto účtu financovať? Výpočtovú techniku, ktorú poskytne konkrétnym utečencom, alebo nejakú 

výpočtovú techniku, ktorú potrebuje na prevádzku a organizáciu tých služieb, ktoré sú spojené s tými 

našimi utečencami. Predpokladám bývajú, alebo sa ubytovali v mestskej časti Staré Mesto. Ďakujem 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Hej, tak pán prednosta by na to odpovedal na túto otázku. Nech sa páči. 
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p. Háber, prednosta MiÚ: Pekný deň želám všetkým. Ja by som skôr, ako odpoviem páni poslankyni. 

Viacerí páni poslanci, ktorí aj tu dnes nie sú, sa ma pýtajú, že či vôbec je oprávnený starosta 

k mandátu, aby založil takýto transparentný účet. Môžem povedať, že je. 1.10.2008 boli schválené 

zásady pre obeh účtovných dokladov, kde nielen starosta, ale dokonca aj zástupca starostu smie. 

A konkrétne budem čítať. Dám si na to aj okuliare. Schvaľuje zriaďovanie peňažných účtov mestskej 

časti. To znamená, že transparentný účet je v tomto prípade, z hľadiska menovateľa, takýmto účtom. 

Čo sa týka otázky pani poslankyne Faťolovej. Ja som s pánom starostom viac ako mesiac a myslím, 

že mi to potvrdí, denne niekoľko hodín zavretý za dverami. A každý deň prináša tento život, naše 

humanitárne centrum, všetky víkendy, ktoré spolu trávime na úkor, a môžem povedať, vlastných 

rodín. Výsledok, ktorý hovorí aj o tom, že výpočtová technika ... Viete, keď príde matka s piatimi 

deťmi a má jeden „posraný“ batoh a sa pýta, že tie deti mali doma aspoň jeden počítač. Ja sa pýtam. 

Je to problém? Je to problém? To znamená, že je to vec v rozsahu možností, ktoré ak ... Ja som ešte 

neskončil, prosím. Ktoré, ak raz sa rozhodneme využiť, tak sa proste zabezpečí kúpa takéhoto 

technického zariadenia. Zhodou okolnosti včera som naplánoval kontrolu. Po mojej pravici, pri stole 

pod oknom, sedí moja pravá ruka pán JUDr. Rušin, Včera sme tu mali kontrolný orgán, ktorý sa pýta. 

Prosím, vy máte zastupiteľstvo? V akej veci? Vo veci zriadenia, resp. schválenia zastupiteľstvom 

transparentného účtu? Aký dôvod na to majú poslanci? Je to prosím občiansko-právny vzťah, je to 

prejav svojvôle človeka. Miťo, nebúchaj. Je to prejav svojvôle človeka. Nerozprávam hlúposti. 

(pozn.: diskusia mimo záznam) Prepáč. Môžem dokončiť? (pozn.: diskusia mimo záznam) Je to 

prejav svojvôle občana, ktorý proste poukáže subjektu finančné prostriedky a dokonca za účelom 

mantinelov, na konkrétny účel. Dnes ministerstvo nám dalo metodický pokyn, ministerstvo financií, 

ktorý hovorí o tom ako zúčtovať isté finančné prostriedky. Z pohľadu kontrolného orgánu ani ono 

nemá právo a kompetenciu ako jasne definovať a povedať ako to zúčtovať. Každý deň je iný. 

Každopádne chcem len povedať len toľko tým všetkým, že dnes sa stretávame so situáciou, ktorú 

kolegovia nikto z nás nepredvídal dopredu, nikto z nás nevedel čo bude. Takže ja len chcem povedať 

všetkým vám veľké ďakujem. A či je tu výpočtová technika, alebo múka, alebo chleba, všetko sa 

stretne s potrebou a s adresátnosťou tých, ktorí to potrebujú. Ďakujem pekne. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Dobre. Ďakujem pánovi prednostovi. V podstate uzatváram tým pádom 

diskusiu a poprosím návrhovú komisiu o prečítanie návrhu. 

 

p. Faťolov, poslankyňa MiZ a člen návrhovej komisie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-

Staré Mesto A. schvaľuje použitie finančných prostriedkov Transparentného účtu mestskej časti 

Košice-Staré Mesto SOS UKRAJINA 2022 - SK43 0200 0000 0045 7236 9653 na poskytnutie 

humanitárnej pomoci pre utečencov z Ukrajiny v rozsahu: 

1. nákup potravín, 

2. nákup šatstva, 

3. nákup prostriedkov osobnej hygieny, 

4. nákup zdravotníckeho materiálu, 

5. nákup školských potrieb a hračiek, 

6. nákup matracov, prikrývok, spacích vakov a lehátok, 

7. nákup výpočtovej techniky, 

8. financovanie služieb súvisiacich s činnosťou humanitárneho skladu v priestoroch budovy 

Miestneho úradu mestskej časti Košice-Staré Mesto, 

9. úhrada výdavkov spojených so zabezpečením starostlivosti a prevádzky v dennom centre pre 

ukrajinské matky s maloletými deťmi, 

10. financovanie nákladov zriadenia a prevádzky centier pre ukrajinské siroty, vrátane prepravných 

nákladov.  
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B. splnomocňuje starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto na disponovanie s finančnými 

prostriedkami Transparentného účtu mestskej časti Košice-Staré Mesto SOS UKRAJINA 2022 - 

SK43 0200 0000 0045 7236 9653 v zmysle bodu A. tohto uznesenia. 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Ďakujem, nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie č. 4:  za: 9, proti:0, zdržalo sa: 0 

       

p. Petrovčik, starosta MČ: Takže uznesenie bolo prijaté.  

 

- - - 

 

BOD č. 2 

Záver 

 

p. Petrovčik, starosta MČ: Milé panie poslankyne, vážení poslanci, dovoľte aby som sa vám 

poďakoval za váš konštruktívny prístup k dnešnému rokovaniu a za všetko čo ste doteraz a čo ešte aj 

pre nás samozrejme, nielen v rámci pomoci, ale celkovo v rámci práce v rámci mestskej časti urobíte. 

Takže ešte vám želám pekný deň. Dovidenia.  

 

V Košiciach 06.04.2022 

 

Zápisnicu vyhotovila: Mária Vidová  

 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Eva Hulmečíková  Podpísala dňa: 21.04.2022 

 

 

    Ing. Richard Kočiš   Podpísal dňa: 08.04.2022 

 

 

 

Podpísal dňa: 25.04.2022      Podpísal dňa: 25.04.2022 

 

PhDr. Matúš Háber       Ing. Igor Petrovčik 

prednosta Miestneho úradu      starosta mestskej časti 

mestskej časti Košice-Staré Mesto     Košice-Staré Mesto 


